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Graag uw aandacht voor de volgende punten met het oog op de integrale ad hoc commissie. 
 

A. Deelname fracties in commissievergadering 
In de commissiekamer wordt de aanwezigheid van u allen op prijs gesteld.  
De agendacommissie verzoekt u de eerder afgesproken spelregels voor deelname te hanteren.  
In het Seniorenconvent zijn afspraken gemaakt over de deelname van het aantal fractieleden 
tijdens de integrale adhoc commissievergaderingen. 
 
Op grond van het RvO, betekent dit de navolgende verdeling:  

Fractie Huidig 
VVD 3 
FvD 3 
CDA 2 
PVV 2 
ChristenUnie 2 
GroenLinks 2 
PvdA 2 
SP 1 
D66 1 
SGP 1 
50Plus 1 
PvdD 1 
Denk 1 
Groep Otten 1 
Totaal 23 

 
Per agendapunt kan van woordvoerder gewisseld worden, waarbij enkel het genoemde aantal per 
fractie aan de vergadertafel plaats neemt.  
 

B. Agendapunt 4: Afdoening Moties 
We bespreken een paar keer per jaar de moties die zijn aangenomen. Op de lijst staat per motie of 
deze volgens de portefeuillehouder is afgedaan. Aan u wordt gevraagd of u daarmee kunt 
instemmen. Dit kunt u zien als technische afdoening, want de moties worden vervolgens formeel 
afgedaan met een besluit van Provinciale Staten in de vergadering van 18 december a.s.   
U heeft bij dit formele besluit, tijdens de plenaire bijeenkomst van Provinciale Staten, nog de 
mogelijkheid u uit te spreken over een motie. Het formele besluit dient gezien te worden als de 
politiek/inhoudelijke afdoening. Tevens kan dan alsnog tot de conclusie worden gekomen dat een 
motie toch nog onvoldoende is uitgevoerd.  
U wordt gevraagd of u kunt instemmen met het afvoeren van de moties: 
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Nr. Onderwerp 
I 2 Windplan groen draagvlak 
I 3 Opdracht Formatie  
I 5 Charter Diversity 
I 6 Zorgtafel 
  
D 21 Statiegeldalliantie 
  
E 6 Insect-vriendelijke inrichting wegen 

 
De meest actuele lijst van Moties wordt op maandag 2 dec,15.00 uur in de bundel ververst.   
 

C. Agendapunt 5: Afdoening Toezeggingen 
Ook deze lijst bespreken we een paar keer per jaar. Op deze lijst staat per toezegging of deze 
volgens de portefeuillehouder is afgedaan. Aan u de vraag of u in kunt stemmen met het feit dat 
toezeggingen zijn afgedaan. Deze lijst van toezeggingen is volledig in beheer van de commissie en 
gaat dus niet meer formeel naar Provinciale Staten. 
 
U wordt gevraagd of u kunt instemmen met het afvoeren van de toezeggingen: 
 
Nr. Onderwerp 
I 2 onderbouwing onontkoombare uitgaven 
I 3 Bodemdaling 
I 8 Bijpraten Leasemaatschappijen 
I 13 Offerte Dr. Stout 
I 14 Nota Reserves & Voorzieningen 
I 17 IPO AV-PAS 
I 20 Lobby doc ziekenhuis 
I 26 Nota Reserves & Voorzieningen 
I 29 MRA-Regiegroep 
  
B 56 IPO-informatievoorziening 
B 143 IPO-informatievoorziening 
  
D 63  Natuurvergunningen regioplan wind 
D 66  Pakkans natuurwet overtreders 
D 95   Energieneutraal mobiliteit 
D 129 MKB energiebesparing OFGV 
  
E 24 Insect-vriendelijke inrichting wegen 
E 48 Bij-vriendelijk bermbeheer 
E 99 Verkeersveiligheid 
E 100 Tariefhuis OV 
  
R 47 Drinkwaterplan 
R 50 Geitenhouderij 
R 51 Geitenhouderij 

 
De meest actuele lijst van Toezeggingen  wordt op maandag 2 dec,15.00 uur in de bundel ververst. 
 

 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 

D. Agendapunt 6: MRA-agenda 2.0 
De gedeputeerde heeft de toezegging van 20 november “om de belangrijkste Flevolandse 
speerpunten in de MRA-agenda 2.0 onder de aandacht zal brengen van PS” vrijdag 29 november per 
spoedmededeling ingevuld. Wij zullen deze mededelingen ook aan de bundel toevoegen. 
De voorzitters zal na de behandeling de bespreking de aanvullende wensen en opvattingen op de 
reactiebrief samenvatten. Mogelijk dat de vergadering hiervoor even wordt geschorst.  
 

E. Agendapunt 7: Besluitvorming en informatievoorziening bij complexe opgaven (RKK)     
N.a.v. de bespreking in de commissie wordt een commissieadvies toegevoegd bij het  
Statenvoorstel, conform de afspraken in het Seniorenconvent. Hieronder een eerste voorzet wat 
het uiteindelijke commissieadvies kan helpen.  
 
Commissieadvies integrale adhoc commissie van 4 december 2019 bij het statenvoorstel 
“Rekenkamer rapport - Besluitvormig en informatievoorziening bij complexe omgaven: toen en 
nu”. 
 
Gelet op:  

- de reacties van zowel GS als van de agendacommissie op de conclusies en aanbevelingen 
van de Randstedelijke Rekenkamer, waaruit blijkt dat de bereidheid er is om de 
aanbevelingen op te pakken en uit te werken;  

- de voorstellen van de statenwerkgroepen “Vergadermodel” en “Voorzitters & 
Agendacommissies” waarin een aantal aanbevelingen (zoals 1, 4, 5 en 8) al zijn opgepakt 
en in een Statenvoorstel Vergadermodel (PS, 18 december) zijn verwoord; 

- het Statenvoorstel “Van Lange Termijn Planning naar Strategische Agenda” (commissie 11 
december), waarin de agendering van onderwerpen  door PS (conclusie A1 & aanbeveling 2) 
wordt opgepakt;  

- de werkgroep Trialoog* de opdracht krijgt om de eerste aanknopingspunten te verzamelen 
en deze te vertalen naar een ontmoetingen-agenda en daarbij een aantal aanbevelingen 
(zoals 2, 3, 4 en 7) kan oppakken; 

 
Adviseert de integrale adhoc commissie van 4 december om : 

- alle aanbevelingen over te nemen; 
- over een jaar de invulling van de aanbevelingen te evalueren en dit samen op te laten 

trekken met de evaluaties van de nieuwe werkwijzen in het kader van het nieuwe 
vergadermodel.  

 
* Het Seniorenconvent heeft op 18 september ingestemd met het instellen van een werkgroep 
Trialoog. Dit moet nog gebeuren. Een Trialoog is een professionele gefaciliteerde ontmoeting met 
PS, GS en griffie/ambtelijke organisatie met al naar gelang de agenda een meer informele of 
formele setting. Deze ontmoetingen worden niet pas georganiseerd als er een issue is, maar als 
blijvende vorm om handen en voeten te geven aan een constructieve samenwerking); 
 
N.B. In het Statenvoorstel zat een kopieerfout. Abusievelijk is een verkeerde passage uit de 
reactie van GS als reactie bij conclusie A1 gekomen. GS had geen reactie op deze conclusie. De 
passage is in een nieuwe versie verwijderd en opnieuw gepubliceerd. 
 
 

F. Agendapunt 11: Erfgoedprogramma – van de agenda gehaald en doorgeschoven 
De agendacommissie is bij het opstellen van de agenda voor 4 december uitgegaan van de Lange 
Termijn Planning. Gedeputeerde Rijsberman is recent, na zijn ziekteverlof, weer begonnen. Hij 
heeft de agendacommissie verzocht of het onderwerp Erfgoedprogramma op een later moment 
behandeld kan worden zodat hij, als portefeuillehouder een goede discussie kan faciliteren. De 
agendacommissie is hiermee, gezien de omstandigheden, akkoord gegaan. 
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